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Drodzy Mieszkańcy Gminy Radzanowo,
właśnie mija rok od objęcia przeze mnie zaszczytnej 

funkcji wójta gminy Radzanowo. Zaufanie, którym 
mnie Państwo obdarzyliście jest motywacją, by 
każdego dnia pracować rzetelnie dla rozwoju naszej 
lokalnej społeczności. Wyzwań i problemów do 
rozwiązania jest bardzo dużo, ale z satysfakcją 
p r z y z n a j ę ,  ż e  m i m o  t r u d n y c h  w a r u n k ó w 
zewnętrznych związanych np. z pandemią, wojną
w Ukrainie, czy rosnącą in�acją, nasz samorząd 
k o n s e k we nt n i e  re a l i z u j e  o b ra n ą  s t rate gi ę 
zrównoważonego rozwoju. Każda miejscowość jest 
dla mnie ważna, bo w każdej żyją Mieszkańcy mojej 
gminy. Dlatego wkładam wiele wysiłku, by zarówno 
różnego rodzaju inwestycje, jak i oddolne inicjatywy 
społeczne obejmowały swym zasięgiem i małe,
i większe sołectwa.
Przez ten rok zrealizowaliśmy w Gminie Radzanowo 

kilkadziesiąt inwestycji. Kolejne są w trakcie realizacji 
albo na etapie bliskiego wdrażania. Niewątpliwie 
największą ,  wręcz  strategiczną inwest ycją  
rozpoczętą w tym roku jest rozbudowa Zespołu 
Szkolno–Przedszkolnego w Rogozinie o segment 
przedszkolny. Zadanie to pochłonie 6,5 mln zł,
z czego blisko połowę pozyskaliśmy z zewnątrz: 
2,3 mln zł z Rządowego Funduszu Polski Ład oraz
1 mln zł z instrumentu wsparcia zadań ważnych dla 
r ó w n o m i e r n e g o  r o z w o j u  w o j e w ó d z t w a 
mazowieckiego. Pozostałe 3,2 mln. zł to środki własne 
gminy zabezpieczone w budżecie,  gdyż to 
priorytetowa i długo oczekiwana inwestycja. Dzięki 
n o w e j  p l a c ó w c e  z a p e w n i m y  1 0 0  m i e j s c 
pr zedszkolnych dla  nasz ych najmłodsz ych 
Mieszkańców, z całym niezbędnym zapleczem, 
infrastrukturą techniczną i wyposażeniem. Tak jak 
m ów i ł e m  w  k a m p a n i i  w y b o rc ze j ,  b u d ow a 
przedszkola w Rogozinie jest dla mnie kluczowym 
zadaniem do wykonania, więc zajmuje pierwsze 
miejsce w katalogu zadań inwestycyjnych.
Rozwój budownictwa jednorodzinnego w gminie 

Radzanowo rodzi potrzebę budowy nowych 
odcinków sieci kanalizacyjnej i wodociągowej. Przez 
ten rok kontynuowaliśmy rozbudowę sieci 
kanalizacyjnej w kilku miejscowościach – przede 
wszystkim w Rogozinie, w Nowym Boryszewie,
w Stróżewku oraz w Radzanowie. Wybudowano 
łącznie blisko 4,5 km sieci kanalizacyjnej za kwotę 
nieco ponad 5 mln zł. To zadanie otrzymało 
do�nansowanie zewnętrzne w kwocie 4 mln zł. 
Dalsza rozbudowa kanalizacji realizowana będzie w 
ramach II edycji Rządowego Programu Inwestycji 
Strategicznych, w której Gmina pozyskała rekordowo 
wysoką dotację w kwocie ponad 8 mln zł. Wraz
z wkładem własnym dotacja ta poz woli  na 

wybudowanie w przyszłym roku 5,9 km sieci ; z uwagi 
na posiadaną dokumentację projektową będzie to 
głównie w Rogozinie (około 4 km), ale również w 
Starym Boryszewie (nieco ponad 1 km) i w Stróżewku 
(blisko 1 km).  
Z  k o l e i  s i e c i  w o d o c i ą g o w e j  w  t y m  r o k u 

pobudowaliśmy odcinek blisko 1 km. Z rozbudową 
tej sieci i przyłączy wodnych wiąże się również 
zapewnienie ciągłości pracy stacji uzdatniania wody. 
Gmina pozyskała blisko 3 mln zł dotacji z PROW na 
lata 2014-2020 m.in. na przebudowę stacji w 
miejscowości Radzanowo – Dębniki, tj. wymianę 
całej technologii stacji oraz budowę nowego 
zbiornika, co znacząco zwiększy wydajność sieci, by 
zaspokoić potrzeby Mieszkańców. 
Kolejnym priorytetem naszego samorządu są 

oczywiście przedsięwzięcia drogowe. Sieć gminnych 
dróg sięga już blisko 200 km, więc potrzeb w tym 
zakresie jest bardzo dużo. W tym roku utwardziliśmy 
blisko 20 km dróg, zarówno w ramach zadań 
funduszu sołeck iego,  remontów lok alnych, 
rozbudowy lub budowy nowych odcinków. Na 
zadania te przeznaczono 5,5 tys. ton kruszywa 
drogowego różnych frakcji, blisko 1 tys. ton żwiru 
oraz 500 ton destruktu. W technologii asfaltowej 
wykonaliśmy m.in. ulicę Kredytową w Radzanowie, 
łącząc fundusz sołecki ze środkami własnymi gminy 
(200 tys. zł). Również ze środków własnych (120 tys. zł) 
nawierzchnię asfaltową zyskały krótkie odcinki dróg 
w Ślepkowie Królewskim, Nowym Boryszewie
i w Juryszewie. Na kolejne dwa odcinki asfaltowe

w miejscowościach Kostrogaj i Wodzymin (łącznie 
1 , 3  k m )  p o z y s k a l i ś m y  d o t a c j ę  z  b u d ż e t u 
Województwa Mazowieckiego w wys. 260 tys. zł.
Z kolei 120 tys. zł własnych środków budżetowych 
pozwoliło na utwardzenie destruktem dróg
w Łoniewie, Wólce i Ciółkówku. Najgruntowniejszą 
modernizację w tym roku przeszła natomiast ulica 
Klonowa w Radzanowie; ułożenie nawierzchni 
asfaltowej poprzedziło wykonanie obustronnie 
chodników, zjazdów na posesje oraz kanalizacji 
deszczowej. Całość tej inwestycji opiewała na kwotę 
1,7 mln zł, w dotacja w wys. 1 mln. zł pozyskana
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
Duży nacisk kładziemy na zachowanie ciągłości 

inwestycji drogowych, dlatego systematycznie 
opracowujemy projekty kolejnych dróg gminnych. 
Na ten cel przeznaczmy własne środki budżetowe, 
gdyż  to  właśnie  pos iadanie  dok umentacj i 
projektowej warunkuje pozyskiwanie środków 
zewnętrznych na wszelkie modernizacje, remonty, 
czy budowę dróg.
Modernizując drogi nie zapominamy o poprawie 

bezpieczeństwa pieszych. Za ponad 100 tys. zł 
wykonaliśmy obustronny chodnik wzdłuż ulicy 
Strażackiej w Rogozinie (prace prowadzone w dwóch 
e t a p a c h ) .  N ow y  c h o d n i k  p ows t a ł  rów n i e ż
w Stróżewku od skrzyżowania drogi powiatowej
w kierunku osiedla Polski Dom.
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Konsekwentnie realizujemy również drobniejsze 
i n w e s t y c j e ,  p o p r a w i a j ą c e  w a r u n k i  ż y c i a 
Mieszkańców zarówno w małych, jak i większych 
miejscowościach gminnych. Większość �nansowana 
jest środkami funduszu sołeckiego, które z roku na 
rok przynoszą tak pozytywne zmiany lokalne: 
montaż nowych lamp oświetleniowych, remontach 
świetlic wiejskich, doposażanie placów zabaw, czy 
projektowanie gminnych dróg. Dla pomnażania 
środków własnych składamy wnioski np. do 
Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw, co 
skutecznie zasila modernizację i rozbudowę infra-
struktury społecznej. Tylko w roku bieżącym
z instrumentu MIAS pozyskaliśmy 36 tys. zł.

Z ogromną radością obserwuję też potencjał 
gminnych organizacji pozarządowych – stowa-
rzyszeń, kół gospodyń wiejskich, sekcji oraz klubów 
sportowych i jednostek OSP. Podmioty te bardzo 
konsekwentnie poszukują środków zewnętrznych na 
swoje zadania statutowe, w tym na remonty
i doposażanie mienia gminnego, na realizację 
inicjatyw oddolnych o tematyce kulturalnej, sport-
owej, czy rekreacyjnej, a także na niezwykle ważną i 
potrzebną integrację społeczności lokalnych. W roku 
bieżącym organizacje te pozyskały ponad 150 tys. zł z 
r ó ż n o r o d n y c h  p r o g r a m ó w  g r a n t o w y c h
i dotacyjnych. W tym miejscu bardzo dziękuję, że 
możemy razem zmieniać na lepsze nasze miejscowo-
śc i ,  rea l izować wie le  oczek iwanych zmian
i inicjatyw. Zapewniam, że jako wójt będę dbał, by we 
współpracy z trzecim sektorem samorząd Gminy 

Radzanowo był otwarty na nowe, nowoczesne
i oczekiwane rozwiązania, pomnażające możliwości 
naszych organizacji pozarządowych.

Przed Gminą Radzanowo, jak przed innymi samo-
rządami, stoi naprawdę wiele wyzwań. Wojna
w Ukrainie, galopująca in�acja, rosnące ceny energii 
elektrycznej, braki w dostawach opału, czy perma-
nentna zmienność przepisów prawa powodują, że 
zamierzeniom inwestycyjnym musi towarzyszyć 
ograniczanie kosztów bieżących. By nie zwalniać 
tempa naszego rozwoju lokalnego, wspólnie z Panią 
Skarbnik i urzędnikami bardzo skrupulatnie prze-
prowadziliśmy proces konstruowania projektu 
przyszłorocznego budżetu. Katalog zaplanowanych 
na 2023 rok inwestycji jest imponujący. Wydatki 
inwestycyjne opiewają na rekordową kwotę 17,3 
mln. zł. Priorytetem nadal będą drogi gminne, w tym 
m.in. zaplanowana na przyszły rok przebudowa 
sz laków Jur yszewo -Dź wier zno i  Szcz ytno -
Chełstowo, drogi w Kosinie, a także przebudowa dróg 
wewnętrznych osiedla w Nowym Boryszewie (na to 
zadanie pozyskaliśmy dotację w wys. 2 mln. zł) i 
przebudowa ulicy Zielonej w Radzanowie. Na kilka 
kolejnych dróg w roku 2023 zostanie opracowana 
dokumentacja projektowa (np. Nowe Boryszewo, 
Brochocin, czy ulica Wspólna w Rogozinie), co 
otworzy nam możliwości pozyskiwania środków 
zewnętrznych na kolejne prace inwestycyjne w 
terenie. Wykonamy również kilka kilometrów 
chodników z kostki brukowej (np. Radzanowo-
Dębniki, Stróżewko). 

Rosnące ceny energii zmuszają nas również do 
inwestowania w wymianę oświetlenia ulicznego na 
ledowe; na ten cel zabezpieczyliśmy w przyszłor-
ocznym budżecie kwotę 450 tys. zł. Ponad to, zgodnie 
z moimi deklaracjami, Gmina Radzanowo przeznaczy 
ze środków własnych kwotę 300 tys. zł na zakup 
samochodu specjalistycznego dla OSP Rogozino. W 
kilku zadaniach będziemy oczywiście aplikować o 
środki zewnętrzne, by pomnożyć budżet gminny, a 
tym samym jeszcze bardziej wzmocnić nasze inwes-
tycje. Przykładem jest tu budowa szatni na boisku 
sportowym w Radzanowie. Cieszę się również, że w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej znalazły się 
zadania odpowiadające na potrzeby społeczne, jak i 
opracowanie projektu budowy przedszkola wraz z 
żłobkiem w Radzanowie. Sam będąc rodzicem 
małego dziecka wiem doskonale, jakim wyzwaniem 
jest zapewnienie opieki dziecku, jeśli chcemy wrócić 
na rynek pracy.

Ogromnie liczę, że na grudniowej sesji budżetowej 
radni pozytywnie i jednomyślnie odpowiedzą na 
wpisane do projektu budżetu zadania. Nie jesteśmy 
w stanie zrealizować wszystkich zgłaszanych przez 
radych i Mieszkańców przedsięwzięć, ale przy 
wspólnym wysiłku, zrozumieniu potrzeb zrówn-
oważonego rozwoju i wzajemnej otwartości mamy 
szansę na wykonanie kilku kolejnych strategicznych 
inwestycji. Przed nami zatem czas wytężonej pracy
i wspólnego działania dla dobra i rozwoju Gminy 
Radzanowo. 

Piotr Jakubowski

Gmina Radzanowo zachęca Mieszkańców i potencjalnych inwestorów do korzystania z wdrożonego niedawno Systemu Informacji 
Przestrzennej Gminy Radzanowo. Znajdą tam Państwo informacje, po które do tej pory wiele osób przychodziło do Urzędu Gminy. 

Narzędzie umożliwia m.in. wery�kację przeznaczenia działek bez wychodzenia z domu!  Oprócz map pokazujących, 
czy dla danego obszaru jest uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego i jakie jest przeznaczenie poszczególnych działek, 
znajdziemy tam również treści uchwał dotyczące poszczególnych planów miejscowych. W SIP znajdą też Państwo działki i budynki 

zawarte w Ewidencji Gruntów i Budynków, punkty adresowe, przebieg uzbrojenia terenu, informację o wydanych warunkach 
zabudowy i przebiegach planowanych inwestycji celu publicznego a nawet lokalizację pomników przyrody. 

Zachęcamy do aktywnego korzystania z Systemu Informacji Przestrzennej Gminy Radzanowo
dostępnego na stronie internetowej https://sip.gison.pl/radzanowo

System Informacji Przestrzennej Gminy Radzanowo
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Ulica Klonowa w Radzanowie

Rogozino - budowa kanalizacji

Spotkanie robocze ws. budowy przedszkola 

Chodnik w Stróżewku

Świetlica w Ciółkówku - wymiana dachu

Dokumentacja projektowa kolejnych dróg
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Kilka słów od Przewodniczącej Rady Gminy
 Szanowni Państwo,  
 większość z nas  już odczuwa atmosferę zbliżając-

ych się świąt  Bożego Narodzenia, wielu z rozrzew-
nieniem wraca pamięcią do lat dzieciństwa i nieza-
p o m n i a nyc h  s m a k ów   d o m ow yc h  p o t raw. 
Namiastkę takiej właśnie atmosfery mieliśmy okazję 
poczuć podczas zorganizowanych staraniem p. Wójta 
„Gminnych Mikołajek” jakie odbyły się w dniu 
11.12.2021r. na placu  przy  spichlerzu w Radzanowie. 
Podczas tego wydarzenia oprócz  mnóstwa atrakcji 
dla dzieci i dorosłych  była okazja do spotkania
i poznania efektów działalności naszych Gminnych 
Kół Gospodyń Wiejskich a były to przepiękne  ozdoby 
bożonarodzeniowe i smakowite  wypieki. Oczywiście  
nie jest to  jedyna  forma  ich działalności, bo już od 
dawna KGW w oczach mieszkańców jak i władz 
lokalnych są postrzegane jako jeden z kluczowych 
aktorów życia społecznego na wsi a nie tylko jedynie 
jako  forma spędzania  wolnego czasu. Tradycyjnie 
działalność kół gospodyń wiejskich kojarzy się
z serwowaniem swojskich przysmaków podczas 
lokalnych imprez plenerowych, z pleceniem
wieńców dożynkowych czy inscenizowaniem 
okolicznościowych obrzędów. Jednakże od dekad 
członkowie kół uczestniczą w tworzeniu podstaw 
społeczeństwa obywatelskiego, nie tylko w swoich 
miejscowościach, ale też na płaszczyźnie regionalnej, 
a nierzadko i ponadregionalnej. KGW jako najbardziej 
popularna forma samoorganizacji  kobiet na teren-
ach wiejskich  stanowi potencjał do kreacji lokalnych 
liderek organizacji pozarządowych i realnego 
wpływu na przestrzeń publiczną wiejskich społe-
czności. Okazuje się, że to właśnie kobiety aktywizują 
lokalna społeczność, a przede wszystkim łamią 
stereotypy dotyczące wsi. Współczesna wieś się 
zmienia i kobiety zauważają potrzebę podążania za 
nimi przy jednoczesnym kultywowaniu dobrych 
tradycji i podtrzymywaniu dziedzictwa kulturowego. 
Jak wiemy, w dzisiejszych czasach fakt przechowywa-
nia i przekazywania informacji z pokolenia na 
pokolenie ma ogromne znaczenie.

   KGW organizują kursy i zajęcia dla różnych grup 
wiekowych a wymiana pomysłów w obrębie koła 
daje motywację do osobistego rozwoju jego
członków. Daje to pole do rozszerzenia własnych 

zainteresowań i pasji oraz zdobycia nowych umie-
jętności. Członkowie uczą się m.in. jak wykorzystyw-
ać nowe technologie w gotowaniu, obsłudze kompu-
tera. Promują swoje miejscowości, organizują festyny 
w swoich miejscowościach i nie tylko. Z uwagi na 
zaangażowanie w rozwój miejscowości, na terenie 
których działają, są również szkołami społeczeństwa 
obywatelskiego. Podejmowane przez KGW inicjaty-
wy są nauką dobrej organizacji i okazją do nabycia 
wielu kompetencji, np. dotyczące prowadzenia 
działalności gospodarczej. KGW energicznie po-
szukują również możliwości do�nansowania
i grantów, na realizację projektów edukacyjnych
i społecznych. I to do tego stopnia, że ich zaangażo-
wanie zauważane i doceniane jest przy okazji 
wojewódzkich konkursów oraz plebiscytów. 
Dzisiejsze Koła także znacznie różnią się od tych 
zakładanych w czasach PRL. Dziś kobiety organizują 
się z obywatelskiej potrzeby, a nie jak bywało to 
wcześniej – z powodu przydziałów. Są sposobem na 
integrację lokalnych społeczności. Współpracują 
m i ę d z y  i n ny m i  z  s a m o r z ą d a m i  gm i n ny m i , 
Ochotniczymi Strażami Pożarnymi,  Pra�ami
i szkołami oraz ośrodkami kultury i innymi organiza-
cjami pozarządowymi. W naszej gminie wielkie  
zasługi w zakresie współpracy miedzy CKiS
w Radzanowie a  Kołami Gospodyń Wiejskich na 
terenie naszej gminy ma p. Dyrektor CKiS, to dzięki jej  
staraniom nastąpił  renesans społecznej aktywizacji 
k o b i e t  n a  ws i .  S k ł a d a m  z a  to  p.  D y re k to r
M. Kosielińskiej  wielkie podziękowania.           

Przywołane powyżej argumenty na celowość i wagę 
społecznej działalności Kół Gospodyń Wiejskich będą 
podstawą moich starań wspólnie z całą Radą
o  w p row a d ze n i e  d o  u c hw a ł y  R a d y  G m i ny 
Radzanowo  w sprawie przyjęcia rocznego programu 
współpracy Gminy Radzanowo z organizacjami 
pozarządowymi zapisów umożliwiających KGW 
korzystanie z publicznych środków �nansowych.  Nie 
zapominajmy przy tym o roli wszystkich stowarzy-
szeń działających na terenie gminy, które również
w doskonały sposób swoją działalnością odpowiad-
ają na potrzeby naszych Mieszkańców. 

Innym nurtem, wpływającym na aktywność społe-
czną, tym razem dotyczącym dzieci i młodzieży jest 

Związek Harcerstwa Polskiego. W naszych  szkołach 
podstawowych  działają drużyny harcerskie a także 
gromada zuchowa, które od lat pielęgnują tradycję 
przywożenia Światełka Betlejemskiego do szkół
i Para�i w gminie. W dniu 9.12. br. druhny i druhowie 
ze szkoły wyruszyli po Betlejemskie Światełko 
Pokoju. Najpierw zwiedzili Kraków potem  Zakopane, 
a w niedzielę Słowację, gdzie podczas w Mszy
Św., usłyszeli przesłanie „przez trudy do gwiazd 
Światło dla Ciebie. Bóg przychodzi jako światło aby  
rozświetlać mroki naszego życia. Mamy przyjąć je do 
siebie i nieść światło innym ludziom. Można być 
lepszym, radośniejszym, pracować nad sobą i w ten 
sposób zbliżać się do Boga będąc blisko innych ludzi”. 
Stanowi to właściwy grunt pod rozwijanie umiejętn-
ości społecznych druhen i druhów, zdolności rozum-
ienia innych i niesienia pomocy. W  ten sposób 
tworzeni są młodzieżowi liderzy, którzy w przyszłości 
być może zasilą szeregi społeczników w naszej 
Gminie.

Na zakończenie, z okazji zbliżających się Świat 
Bożego Narodzenia pragnę przekazać Państwu 
serdeczne życzenia  zdrowych i  pogodnych Świąt 
Bożego Narodzenia w gronie najbliższych oraz  
szczęśliwego Nowego Roku 2023.

Jolanta Sochacka

Inwestycje na drogach powiatowych
Bardzo dobra współpraca Gminy Radzanowo

i Powiatu Płockiego od lat procentuje. Wzajemne 
konsultacje oraz zaangażowanie wójta Piotra 
Jakubowskiego i starosty płockiego Sylwestra 
Ziemkiewicza pozwoliły na realizację kilku kluczow-
ych inwestycji w infrastrukturę drogową również w 
tym roku:

- 2 km drogi nr 2928W relacji  Męczenino – Woźniki; 

- 2 km drogi nr 2935W relacji Radzanowo – Wólka;
- 1,4 km drogi nr 2942W relacji Radzanowo – 

Szczytno – Mijakowo;
- 800 m drogi w nowym Boryszewie nr 5203W relacji 

Płock (Trzepowo) – Boryszewo.
Ważną inwestycją w zakresie poprawy bezpiec-

zeństwa ruchu drogowego była przebudowa 
pr zejśc ia  d la  p iesz ych w R ogozin ie  na  u l . 

Mazowieckiej przy Zespole Szkolno –Przedszkolnym.
W planach są jeszcze: budowa ścieżki rowerowej od 

Radzanowa do Rogozina, przebudowa skrzyżowania 
w Woźnikach wraz z modernizacją drogi i budową 
chodnik a,  remont drogi  relacj i  Czerniewo - 
Przedpełce, dróg w Dźwierznie i Brochocinie, 
modernizacja drogi Radzanowo - Dębniki – 
Chełstowo oraz Białkowo – Rogozino.
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„Szanując służbę druhów strażaków i doceniając ich 
ogromne zaangażowanie i poświęcenie w niesieniu 
p o m o c y  i n n y m ,  S a m o r z ą d  Wo j e w ó d z t w a 
Mazowieckiego, tak jak w latach poprzednich, 
p r z e z n a c z y ł  ś r o d k i  � n a n s o w e  z  b u d ż e t u 
województwa na udzielenie pomocy gminom
w zakresie realizacji ich zadania własnego z zakresu 
ochrony przeciwpożarowej i uruchomił zadania: OSP-
2022 oraz  MAZOWIECKIE STRAŻNICE OSP-2022.” 

W ramach zadania „OSP – 2022” jednostki OSP

z Rogozina i Nowego Boryszewa zostały doposażone 
w nowe komplety odzieży ochrony indywidualnej - 
ubranie specjalne, hełmy z latarkami, rękawice 
specjalistyczne, kominiarki i obuwie. Zadanie zostało 
s�nansowane z dotacji (50%) oraz wkładu własnego z 
budżetu gminy (50%). Łączna wartość zakupionego 
sprzętu wyniosła 8 235,02 zł. Sprzęt przekazał 
strażakom wójt Piotr Jakubowski.

Z kolei w ramach zadania „Mazowieckie strażnice 
OSP 2022” Gmina pozyskała ponad 27 tys. zł dotacji 

na remont strażnicy w Woźnikach. Dzięki tym 
środkom wyremontowano łazienkę (wymiana 
armatury, wykonanie su�tu, wymiana drzwi) oraz 
garaż (wykonanie posadzki żywicznej, malowanie 
ścian). Ponad to dzięki zaangażowaniu starosty 
płockiego Sylwestra Ziemkiewicza jednostka ta 
otrzymała w ostatnim czasie, również z budżetu 
Mazowsza, zestaw obejmujący: hełm, specjalne buty 
i strój oraz latarkę specjalistyczną

Mazowsze wspiera nasze gminne jednostki OSP

Podczas akademii z okazji obchodów 11 Listopada - 
w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Rogozinie, 
które odbyły się 8 listopada miało miejsce wyjątkowo 
uroczyste podniesienie �agi. Teren przy szkole 
wzbogacił się bowiem o maszt �agowy, na którym 
powiewać będzie odtąd biało-czerwona �aga 
Rzeczpospolitej Polskiej.
Zakup i montaż masztu wraz z �agą i tablicą 

pamiątkową został s�nansowany w ramach projektu 
„Pod biało-czerwoną” pod honorowym patronatem 
Prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego. 
To zaangażowanie Mieszkańców naszej gminy, 
którzy oddawali swoje głosy w kampanii programu, 
przełożyły się na lokalizację projektu na naszym 
terenie.
Projekt miał na celu integrację lokalnych i ponad-

lokalnych społeczności w duchu tradycji, jedności 
oraz nowoczesnego patriotyzmu. Społeczność 
rogozińskiej placówki oświatowej ma odtąd bardzo 
godne miejsce służące podtrzymywaniu tradycji 
narodowej, pielęgnowaniu polskości oraz świ-

adomości narodowej, obywatelskiej i kulturowej.
#podbiałoczerwoną
Maszt z �agą Rzeczypospolitej Polskiej został 

s�nansowany w ramach projektu „Pod biało-
czerwoną” pod honorowym patronatem Prezesa 
Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 
08.11.2022r. Rogozino

Finał projektu „Pod Biało - Czerwoną”

104 lata temu, 11 listopada 1918 roku, po 123 latach 
nieobecności na mapach Europy Polska odzyskiwała 
Niepodległość. W rocznicę wydarzenia wspominal-
iśmy z wielkim szacunkiem tych wszystkich, którzy 
stracili zdrowie i życie za nasz Kraj, za wolność 
następnych pokoleń. 

Obchody rozpoczęły się od mszy św. za Ojczyznę, 
którą odprawił ks. Krzysztof Jędrzejewski, proboszcz 
para�i św. Michała Archanioła w Woźnikach. Oprawę 
liturgiczną przygotowała drużyna harcerska 
„Enigma”. Po zakończeniu mszy wysłuchaliśmy 
pięknych, patriotycznych wierszy, przygotowanych 
przez naszych Mieszkańców - Jakuba Woźniaka, 
Martynę Murawską i Ryszarda Paduchowskiego.

Następnie wspólnie z Mieszkańcami gminy, jed-
nostkami OSP, przedstawicielami szkół, przedszkola 
oraz z radnymi śpiewaliśmy najbardziej patriotyczne 
polskie pieśni - „Rotę” i „Mazurka Dąbrowskiego”. 
W swoim wystąpieniu wójt Piotr Jakubowski odniósł 
się do odpowiedzialności Polaków za przyszłość 
Ojczyzny. Odnosząc się do aktualnych wydarzeń
w Ukrainie, przywołał słowa św. Jana Pawła II o tym, że 

powinniśmy zawsze pamiętać, iż "wolność nie jest 
dana nam raz na zawsze".

Zwieńczeniem uroczystości było złożenie hołdu 
naszym Bohaterom przy obelisku upamiętniającym 
Bitwę pod Ciółkowem.

Obchody 104. rocznicy odzyskania Niepodległości 
są wyrazem naszego szacunku i wdzięczności wobec 
wszystkich Przodków, którzy walczyli o wolną
i niepodległą Ojczyznę.

Gminne Obchody Odzyskania Niepodległości
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Złoty Jubileusz
4 listopada br. miejsce niezwykle wzruszająca 

uroczystość. Osiem par małżeńskich z terenu naszej 
gminy przyjęło medale Prezydenta Rzeczpospolitej 
Polskiej za długowieczne pożycie małżeńskie: 
Państwo Barbara i Jan Gizińscy, Państwo Urszula
i Ryszard Jakubowscy, Państwo Grazyna i Jan 
Kozicińscy, Państwo Bożena i Jan Licnerscy, Państwo 
Teresa i Adam Pietrzak, Państwo Elżbieta i Jan Prącik, 
Władysława i Józef Sobczak oraz Państwo Maria
i Henryk Woronieccy.
Wspólna życiowa droga, trwająca nieprzerwalnie od 

pół wieku to zarówno czas miłości, wzajemnego 
wsparcia, zaufania, radości i wzruszeń. To także troski 
dnia codziennego, borykanie się z różnymi prze-
ciwnościami losu, wyrzeczenia i kompromisy. 
Wzajemny szacunek i odpowiedzialność za drugiego 
człowieka to cechy, które jednak pomagają budować 

trwałe związki, a uroczystość ta jest dowodem na to, 
że złożona w dniu ślubu przysięga jest niezwykle 
silnym węzłem, łączącym dwoje ludzi na całe życie.
Ceremonii dekorowania medalami Dostojnych 

Jubilatów dokonał Piotr Jakubowski, Wójt Gminy 
Radzanowo. Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego, 
Agnieszka Grabarczyk wręczała okolicznościowe 
dyplomy i upominki. W uroczystości  uczestniczyła 
Wicestarosta Iwona Sierocka, która w imieniu 
Starosty Płock iego Sylwestra Ziemkiewicza 
przekazała  życzenia długich lat życia w zdrowiu i 
szczęściu, u boku kochających rodzin. Gratulacje oraz 
życzenia tak wyjątkowym parom przesłał również 
Piotr Zgorzelski Wicemarszałek Sejmu RP. Wśród 
zapro-szonych gości znaleźli się także ks. Krzysztof 
Jędrzejewski oraz Wiceprzewodniczący Rady Gminy, 
Kazimierz Gajewski. Jubilatom towarzyszyli człon-

kowie najbliższej rodziny. Składano życzenia
i gratulacje. Nie zabrakło okolicznościowego tortu,
a także wspólnych zdjęć. 
Z kolei 24 listopada br. wójt gminy wspólnie

z kierownikiem USC odwiedzili również Państwa 
Jadwigę i Józefa Jodłowskich z Trębina, którzy nie 
mogli przybyć na uroczystość do Radzanowa. 
Wręczeniu Medali za Długoletnie Pożycie Małżeńskie 
towarzyszyły gratulacje i życzenia szczęścia, zdrowia, 
zrozumienia i wzajemnego szacunku na dalsze lata. 
Dostojni Jubilaci,
niech nadchodzące dni, miesiące, lata będą dla 

Państwa pełne optymizmu i radości. Niech upływają 
Wam w spokoju, w otoczeniu kochającej rodziny, 
dzieci i wnuków.

Gminne Mikołajki w Radzanowie zorganizowane
z inicjatywy wójta Piotra Jakubowskiego z myślą
o Mieszkańcach znalazły liczne grono odbiorców. 
Plac przy spichlerzu wypełniał się z minuty na minutę 
i każdy znaleźć tu mógł coś ciekawego i smacznego 
dla siebie. Wydarzenie objął patronatem honorowym 
Sylwester Ziemkiewicz starosta płocki, a inicjatywie 
towarzyszył Jarmark Świąteczny ze stoiskami handl-
owców i lokalnych organizacji pozarządowych.

Najważniejszą atrakcją dla najmłodszych była 
wizyta św. Mikołaja. Nie zabrakło prawdziwych 
reniferów, pisania listów, gorącej czekolady, warsztat-

ów plastycznych i podróżowania świąteczną Ciuchcią 
Tumską. Rozdano nagrody konkursowe dla dzieci i 
dorosłych i rozlosowano choinki świąteczne ufund-
owanych przez wójta Piotra Jakubowskiego. Na 
ciężarówce a'la Coca-Cola urządzono scenę
z fantastycznymi występami artystycznymi dzieci
i młodzieży. 

Mieszkańcy chętnie korzystali z oferty kulinarnej
i świątecznej niezawodnych kół i stowarzyszeń naszej 
Gminy :  KGW „Eko - G osposie” z  Brochocina , 
Stowarzyszenie Anielski Kredens z Rogozina, KGW 
"Zakątek nad Słupianką" z Białkowa, KGW „Przyja-

ciele” z Męczenina, Stowarzyszenie „Wesoła Chatka” 
z Boryszewa i OSP Szczytno.

Wydarzenie miało również wymiar charytatywny, 
gdyż KGW Młode Rogozino prowadzili zbiórkę 
publiczną na leczenie 3-letniej Hani Kędzierskiej, 
mieszkanki naszej Gminy, która jest podopieczną 
Fundacji "Serce dla Maluszka".

Za pomoc w realizacji wydarzenia dziękujemy MDP 
Dublas i Idźkowscy oraz �rmy AL-TRANS Jacek 
Dziełakowski i ROL-POL Michał Dziełakowski.

CKiS w Radzanowie

Gminne Mikołajki
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Dnia 17 października 2022 roku założyliśmy 
Stowarzyszenie Mieszkańcy Gminy Radzanowo 
przeciw CPK. Przez niecałe dwa miesiące działania 
napisaliśmy pisma do prezydenta Andrzeja Dudy, 
premiera Mateusza Morawieckiego oraz do Mikołaja 
W i l d a  p r e z e s a  s p ó ł k i  C e n t r a l n e g o  P o r t u 
Komunikacyjnego, wyrażające sprzeciw wobec 
wszystkim wariantom budowy kolei. Rozmawialiśmy 
z Mieszkańcami naszych miejscowości, spotykaliśmy 
się z przedstawicielami lokalnych władz samo-
rządowych, a także braliśmy udział w konferencji 
prasowej  zorganizowanej  pr zez  Starost wo 
Powiatowe w Płocku. 
Jako Mieszkańcy czujemy się zaniepokojeni infor-

macją o planach budowy linii kolejowej przez nasze 
domy i w ich bliskim sąsiedztwie. O tej inicjatywie 
rządowej dowiedzieliśmy się stosunkowo niedawno. 
Wokół całej inwestycji przebiegającej przez naszą 
gminę pojawia się coraz więcej pytań i niewyjaś-
nionych informacji. Rodzą one atmosferę strachu
i niepewności wśród Mieszkańców. Dlatego jesteśmy 
stanowczo przeciwni budowie kolei, która niszczy 
przedsiębiorstwa, gospodarstwa rolne, a przede 
wszystkim dobytki ludzi. Tak ważna inwestycja  
powinna sprzyjać rozwojowi państwa, a nie krzyw-
dzić społeczeństwo.
Nasz niepokój budzi również sprawa wywłaszczeń. 

Istnieje realne zagrożenie, że ludzie najpierw będą 
musieli opuścić własne nieruchomości, a dopiero 
później zostanie rozpoczęte postępowanie o usta-
lenie odszkodowania. W momencie, gdy opuścimy 
własne domy, nie będziemy wiedzieli, ile są warte 
nasze budynki i kiedy otrzymamy za nie pieniądze. 
Nikogo nie obchodzi, co się z nami stanie i jak sobie 
poradzimy w danym momencie bez pieniędzy, na 
które będziemy czekać kilka, może nawet kilkanaście 
miesięcy.

Kolejnym zagadnieniem, które jest nie do zaak-
ceptowania są krzywdzące odszkodowania.  Nie ma 
rekompensat za to, że stracimy dochody, które 
moglibyśmy uzyskać z prowadzenia działalności 
gospodarczej, czy rolniczej. Inwestorów nie interesu-
je to, że, na przykład w gospodarstwach rolnych, 
rolnicy będą często pozbawiani jedynego źródła 
utrzymania całej rodziny. Nie brane są również pod 
uwagę skutki społeczne, czy zawodowe. Ponadto 
CPK nie przewiduje zadośćuczynienia za straty, jakie 
bezsprzecznie poniosą Mieszkańcy. Ewentualne 
odszkodowanie dostaniemy za nieruchomość, a nie 
za długoterminowe skutki, jakie wywoła wywłaszc-
zenie.
Obawiamy się również sposobu ustalania wysokości 

tych odszkodowań. Przecież tuż po informacji o 
przebiegu wybranej trasy inwestycji, wartość 
konkretnych domów, działek, gospodarstw i innych 
budynków oraz gruntów drastycznie spadnie. I cena 
rynkowa z automatu będzie inna, niż gdyby nie było 
tej inwestycji CPK. Słuszne odszkodowanie powinno 
opierać się na cenie rynkowej, która obowiązywa-
łaby, gdyby nie było planów budowy kolei. 

 Należy jasno powiedzieć, że niestety na budowie 
kolei stracą nie tylko osoby wywłaszczane. Stracą 
również wszyscy mieszkańcy, gdyż nasza gmina 
zostanie już na zawsze podzielona. Wyprowadzą się
i ludzie wywłaszczani, ale także ludzie, dla których 
dana miejscowość przestanie być atrakcyjna. Już 
teraz nie ma zainteresowania, aby kolejni mieszkańcy 
osiedlali się na naszych terenach. Rozwój naszej 
gminy może ulec drastycznemu wyhamowaniu. 
Środki �nansowe, które mogłyby zostać przezna-
czone na inwestycje, będą musiały być przeznaczone 
na koszty związane z budową dróg technicznych 
zlokalizowanych w pobliżu torów i innych kosztów 
związanych z działaniami CPK.

Cała inwestycja pochłonie wiele prywatnych 
nieruchomości. Wielu naszych sąsiadów zostanie 
wysiedlonych i wywłaszczonych na bardzo nieko-
rzystnych warunkach. Już teraz ludzie żyją w zawie-
szeniu, w ogromnych nerwach i w stresie. Nie bądźmy 
obojętni na ich los. Spółka CPK ma dzisiaj w planach 
wyburzyć ich domy, ale w przyszłości może to 
spotkać również innych Mieszkańców. Nie pozwó-
lmy, aby obywatel nie miał nic do powiedzenia w 
sprawie rozporządzania swoim majątkiem. Sposób, 
w jaki ma zostać poprowadzona kolej, świadczy o 
naruszeniu naszych praw.

Nasze stowarzyszenie otwarte jest na wszelkie 
sugestie i pomoc w zakresie działań zmierzających do 
zaniechania realizacji planów budowy szybkich kolei. 
Można się z nami kontaktować za pomocą maila 
niedlacpk.radzanowo@gmail.com

Stowarzyszenie 
„Mieszkańcy Gminy Radzanowo przeciw CPK”

„ Przeżyj to sam”
O t o  j e s t !  N a s z a  w y m a r z o n a ,  w y c z e k a n a

i dopracowana w szczegółach płyta pt. "PRZEŻYJ TO 
SAM". Na niej, obok tytułowego hitu Lombardu, inne 
przeboje polskiego rocka: Moja i twoja nadzieja, 
Arahja, Jolka Jolka, Nie płacz Ewka, Mniej niż zero i itp.
Ten wyjątkowy krążek to połączenie efektów pracy 

kilku pokoleń artystów - amatorów, którzy na co 
dzień rozwijają swoje talenty i pasje w Centrum 
Kultury i Sportu w Radzanowie. Radzanowski zespół 
wokalny "SilkiCat", działające w Rogozinie zespoły 
muzyczne NoName i ADHD oraz senioralny Chór 
"Złota Jesień" to grupy, których nie trzeba było 
namawiać, by podjęły wyzwanie nagrania wspólnej 
płyty. 
O ich edukację muzyczną dbają instruktorzy CKiS: 

Katarzyna Jezierska, Jerzy Jakowski, Norbert Pałysa, 
Robert Majewski i Tomasz Sarniak. To niezwykle 
ambitni, kreatywni i otwarci na nowinki pedagodzy, 

którzy merytoryczną wiedzę łączą z ogromnym 
w y c z u c i e m  t a l e n t ó w  i  w y s z u k i w a n i e m 
"artystycznych perełek" w środowisku lokalnym.
Dlaczego polski rock? Bo polski ! Bo łączy pokolenia, 

jak nic innego na świecie ! Bo mówi o życiu, emocjach 
i ponadczasowych wartościach. 
Jako instytucja jesteśmy bardzo dumni, że bieżący 

rok pracy kulturalnej i edukacyjnej kończymy 
wydaniem tej płyty. To ważny i długo wyczekiwany 
efekt rozwoju naszej działalności. Mamy nadzieję, że 
zaprezentowane aranżacje i wykonanie rockowych 
przebojów szybko zyskają wielu fanów wśród 
Mieszkańców naszej gminy. 
Za możliwość pracy nad płytą i wspaniały efekt 

końcowy składamy serdecznie podziękowania 
Iwonie Marczak, prezes Fundacji "Fundusz Lokalny 
Ziemi Płockiej  -  Młodzi Razem",  Tomaszowi 
Sarniakowi i Mateuszowi Szulborskiemu z „Garaż 

Studio” oraz Piotrowi Tyburskiemu Trybic Studio.
Płyta pt. "Przeżyj to sam" zrealizowana została

w  r a m a c h  p r o j e k t u  " L a b o r a t o r i u m  S z t u k i 
Wielopokoleniowej", będącego inicjatywą Fundacji 
"Fundusz Lokalny Ziemi Płockiej - Młodzi Razem" przy 
współpracy z Wydziałem Rozwoju Gospodarczego
i Promocji Starostwa Powiatowego w Płocku oraz 
Centrum Kultury i Sportu w Radzanowie. Zadanie 
do�nansowano ze środków z budżetu Województwa 
Mazowieckiego.

Magdalena Kosielińska
dyrektor CKiS w Radzanowie

CPK – Niepewna przyszłość Mieszkańców
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Czy można zjeść dzieło sztuki?

Oczywiście, tak robi to Szkoła Podstawowa im. M. 
Kopernika w Radzanowie podczas realizacji projektu 
„Jazda na Płock - odkrywamy kulturę i dziedzictwo 
historyczne Płocka”. 
Uczniowie klas piątych biorą udział w inicjatywie 

Płock ie j  Lok alnej  Organizacj i  Tur yst ycznej 
skierowanej do uczniów szkół podstawowych, 
d o � n a n s o w a n e j  z e  ś r o d k ó w  S a m o r z ą d u 
Województwa Mazowieckiego. Celem projektu jest 
zaktywizowanie dzieci do uprawiania turystyki 
kulturowej, wzbogacenie świadomości turystyczno - 
kulturalnej na temat Mazowsza oraz promocja 
najważniejszych atrakcji turystycznych Płocka, 
rozwój regionalizmu. 
Projekt składa się trzech części realizowanych

w formie wyjazdowych spotkań. Pierwsze, pod 
hasłem „Spotkanie z historią miasta i jej władcami 
W ł a d y s ł a w e m  H e r m a n e m  i  B o l e s ł a w e m 
Krzywoustym”, odbyło się 7 października 2022 r. 
Prowadzi ł  je  w yk wal i�kowany pr zewodnik 
turystyczny z Lokalnej Organizacji Turystycznej. 
Swoją opowieścią przeniósł młodzież w odległe 
czasy, kiedy Płock był stolicą Polski. Uczniowie 
odwiedzili Bazylikę Katedralną konsekrowaną

w 1144 roku, w której znajduje się sarkofag władców 
Polski, Skarbiec w Muzeum Diecezjalnym, poznali 
historię Biblii Płockiej. Gościli też w Muzeum 
Mazowieckim. Wcielając się w rolę poszukiwaczy 
uczestniczyli w podchodach muzealnych, dzięki 
którym poznali ekspozycję muzealną. Dużą atrakcję 
stanowiły warsztaty „Jak król Kazimierz zamek i mury 
w Płocku budował”. 
Podczas kolejnego spotkania, 23 listopada 2022 r., 

uczniowie zwiedzili Muzeum Żydów Mazowieckich i 
Płocką Galerię Sztuki, gdzie zapoznali się z kulturą 
żydowską i historią polskich Żydów oraz spędzili 
kreatywnie czas podczas warsztatów plastycznych. 
Uczniowie mieli okazję pracować z płocką artystką - 
malarką panią Marią Wojnarowską, pod okiem której 
powstały piękne prace plastyczne. 
2 0  gr u d n i a  c ze k a  m ł o d z i e ż  t r ze c i a  c zę ś ć 

przedsięwzięcia - wyprawa do Teatru Dramatycznego 
w Płocku, którego historia sięga 1812 roku. Uczniowie 
obejrzą spektakl teatralny „Opowieść wigilijna”, po 
którym będą mieli możliwość spotkania z aktorami 
i porozmawiania o ich pracy. Poznają od kulis 
pracownię fryzjersko-perukarską, pracownię 
k r a w i e c k ą ,  r e k w i z y t o r n i e  i  g a r d e r o b y.  Z 

niecierpliwością czekają na te zajęcia i już żałują, że to 
ostatnie. 
Inicjatorką przystąpienia do projektu jest p. Iwona 

Jaroszewska nauczycielka historii i wicedyrektor w 
Szkole Podstawowej im M. Kopernika w Radzanowie. 
Realizację wspomagają panie Monika Wolińska

i Magdalena Wolińska, wychowawczynie klas 
piątych.

SP Radzanowo

Czy naukę można połączyć się z zabawą?

Z a  n a m i  R o d z i n n y  K o n k u r s  K u l i n a r n y  n a 
Najpiękniejszy Piernik. Na konkurs, zorganizowany po 
raz ósmy przez Zespół Szkolno-Przedszkolny
w Rogozinie, wpłynęły prawdziwe dzieła sztuki. 
Wszyscy, którzy je widzieli, zastanawiają się, czy 
wypieki tak niezwykłej urody powinny być zjedzone, 
czy też raczej należy je podziwiać jeszcze długo po 
Bożym Narodzeniu?
Zdecydują o tym właściciele piernikowych domków, 

choinek i Mikołajów. Pierniki tra�ą na szkolny 
kiermasz, z którego dochód przeznaczony zostanie 
dla najbardziej potrzebujących dzieci z Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Rogozinie. Kiermasz 
zo rg a n i zowa ny  zo s t a n i e  p o d c z a s  ze b ra n i a
z rodzicami.
Laureatów konkursu poznamy podczas szkolnych 

jasełek, które zorganizowane zostaną 22 grudnia.
Dzieci, które wykonały najpiękniejsze pierniki, 

otrzymają nagrody rzeczowe!

ZSP Rogozino

„Jestem OK, potrafię być offline”
Trzecie miejsce reprezentacji szkoły w Rogozinie

w Powiatowym Konkursie Pro�laktycznym „Jestem 
OK, potra�ę być offline”.
30 listopada 2022 r. przedstawiciele klas ósmych

w składzie: Katarzyna Chyczewska, Michalina 
Malinowska i Oliwia Rolska zaprezentowały naszą 
szkołę na  Powiatowym Konkursie Pro�laktycznym 
pn. „Jestem OK, potra�ę być offline”. Dziewczyny 
wywalczyły zaszczytne III miejsce.
Turniej składał się z trzech części. Zadaniem 

p r z e d k o n k u r s o w y m  b y ł o  n a g r a n i e  � l m u 
reklamującego bycie offline, kolejnym etapem był test 
wiedzy nt. fonoholizmu i cyberprzemocy, ostatnia 
część to projekt koszulki reklamującej konkurs i jego 
hasło przewodnie.

ZSP Rogozino

Rok 2022 był dla klubu ULKS Ciółkowo rokiem 
d u ż y c h  z m i a n .  W  r o z g r y w k a c h  l i g o w y c h 
pożegnaliśmy się po wielu latach gry z Płocką A-klasą i 
spadliśmy do B-klasy. Po rundzie jesiennej zajmujemy 
5. miejsce i za cel na wiosnę obieramy awans do A-
klasy. Będzie to trudne zadanie, ponieważ wśród 
naszych rywali są bardzo silne i zdeterminowane 
drużyny, z którymi ciężko zdobywa się punkty. 
Na boisku w Ciółkowie od jesieni trwają inwestycje, o 

których szerzej opowiemy na wiosnę. Środki 
�nansowe poz ysk ane z  Gminy  R adzanowo
i Starostwa Powiatowego w Płocku dają nam 
możliwości rozwoju i poprawę wizerunku, za co 
bardzo jesteśmy wdzięczni. 
Również sportowo nie spoczywamy na laurach. W 

listopadzie i grudniu br. braliśmy udział w dwóch 
turniejach halowych. W pierwszym z nich o Puchar 
Wójta Gminy Radzanowo Piotra Jakubowskiego 
rozegranym na hali w Radzanowie, nasza drużyna 
zajęła II miejsce. Z kolei w grudniu pojechaliśmy do 
Bielska na memoriał Dominika Matczaka i Kuby 
Zawadzkiego, zajęliśmy III miejsce. To bardzo dobre 
wyniki naszego zespołu, które powodują, że z 
pozytywnym nastawieniem będziemy witać nowy 
rok. A przed nami jeszcze wspólna wigilia, na której 
spotka się Zarząd klubu wraz z zaproszonymi gośćmi 
oraz zawodnikami.

Wszystkim Mieszkańcom życzymy zadowolenia
i satysfakcji z podejmowanych wyzwań. Niech 
magiczna moc wigilijnego wieczoru przyniesie 
spokój, wytchnienie i radość. Każda chwila świąt 
Bożego Narodzenia niech żyje własnym pięknem,
a Nowy Rok obdaruje zdrowiem, pomyślnością
i szczęściem. Najpiękniejszych świąt Bożego 
Narodzenia dla wszystkich Kibiców ULKS Ciółkowo 
oraz pracowników Urzędu Gminy w Radzanowie wraz 
z Wójtem Piotrem Jakubowskim składa Zarząd ULKS 
Ciółkowo.

ULKS Ciółkowo

ULKS Ciółkowo
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DANE KONTAKTOWE JEDNOSTKI ORGANIZACYJNE

OŚWIATA

Przewodnicząca Rady Gminy - Jolanta Anna Sochacka
Komisja Rewizyjna :
1. Robert Tokarski - Przewodniczący Komisji
2. Sylwester Dębski  - Członek Komisji
3. Urszula Jaszczak - Członek Komisji
Komisja Oświaty, Budżetu, Bezpieczeństwa i Spraw Socjalnych:
1. Krzysztof Sobczak - Przewodniczący Komisji
2. Marcin Woźniak - Członek Komisji
3. Sławomir Trojanowski - Członek Komisji, Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy
4. Małgorzata Elżbieta Zielińska - Chrzanowska - Członek Komisji
Komisja Rolnictwa i Gospodarki:
1. Robert Kozłowski - Przewodniczący Komisji
2. Katarzyna Makowska - Członek Komisji
3. Kamil Raczyński - Członek Komisji
4. Włodzimierz Pełka - Członek Komisji
5. Krzysztof Janecki - Członek Komisji
6. Jacek Szymański - Członek Komisji
7. Kazimierz Gajewski - Członek Komisji, Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji:
1. Krzysztof Janecki - Przewodniczący Komisji
2. Włodzimierz Pełka - Członek Komisji
3. Marcin Woźniak - Członek Komisji

Urząd Gminy w Radzanowie
ul. Płocka 32
09-451 Radzanowo
e-mail : sekretariat@radzanowo.pl

Nr telefonu:
(24) 369 50 10 sekretariat
(24) 369 50 11 sekretariat /Fax
Numery :
(24) 369 50 12 - drogi gminne, oświetlenie
(24) 369 50 13 - sołectwa, organizacje pozarządowe
(24) 369 50 14 - zagospodarowanie przestrzenne, podziały 
nieruchomości, ochrona środowiska, rolnictwo
(24) 369 50 15  - inwestycje, zamówienia publiczne
 797 870 630     - GZEAS kierownik
 797 870 833     - GZEAS
(24) 369 50 18  -  ewidencja ludności
(24) 369 50  19 -  Urząd Stanu Cywilnego
(24) 369 50 20  - sprawy komunalne, odpady, opłaty
(24) 369 50 21  - podatki lokalne, działalność gospodarcza
(24) 369 50 22 - zezwolenia na sprzedaż napojów
alkoholowych
(24) 369 50 23 - GOPS , asystent rodziny
(24) 369 50 24 - GOPS , pomoc środowiskowa
(24) 369 50 25 - GOPS , świadczenia wychowawcze
(24) 369 50 26 - GOPS , świadczenia rodzinne i alimentacyjne
(24) 369 50 27 - GOPS,  świadczenia rodzinne i alimentacyjne
(24) 369 50 28 - księgowość budżetowa
(24) 369 50 29 - księgowość budżetowa

Godziny Urzędowania :

poniedziałek                7:30 – 15:30
wtorek                           7:30 – 16.30
środa                              7:30 – 15.30
czwartek                       7:30 – 15.30
piątek                             8:00 – 15:00

Jolanta Sochacka

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Radzanowie
ul. Płocka 32, 
e-mail: gops@radzanowo.pl
Dział Pomocy Środowiskowej  tel.: (24) 369 - 50 - 24
Dział Świadczeń Rodzinnych tel.: (24) 369 - 50 - 25 (26; 27)
Centrum Kultury i Sportu w Radzanowie
ul. Szkolna 3, 
tel.: 661-381-943
e-mail: cks@radzanowo.pl
Gminna Biblioteka Publiczna w Radzanowie
ul. Szkolna 3,
 tel.: (24) 261-34-42, 
e-mail: gbp@radzanowo.pl
Filia w Rogozinie
 tel.: (24) 364-56-56
Zakład Gospodarczy przy Urzędzie Gminy w Radzanowie
ul. Rolna 4, 
tel.: (24) 261-34-21
 tel./fax: (24) 261-34-36

Szkoła Podstawowa w Radzanowie
ul. Szkolna 16
tel.: (24) 265- 46-52
www.spradzanowo.pl
Zespół Szkolno – Przedszkolny w Rogozinie
ul. Mazowiecka 25, 09-442 Rogozino
tel.: (24) 263-77-77
www. sp-rogozino.pl
Samorządowe Przedszkole w Radzanowie
ul. Marii Konopnickiej 3
tel.: (24) 265- 43-44
www.przedszkoleradzanowo.pl

RADA GMINY RADZANOWO

ZAWSZE AKTUALNE INFORMACJE NA STRONIE GMINY RADZANOWO 
WWW.RADZANOWO.PL

Niech�wspaniały�czas�Bożego�Narodzenia
przyniesie�radość,�szczęście�i�wytchnienie

od�codziennych�trosk,�a�chwile�spędzone�w�gronie
najbliższych�upłynął�w�atmosferze

pełnej�miłości�i�życzliwości.

Życzymy,�aby�rok�2023�przyniósł�spokój,�nadzieję
i�wiarę�na�lepsze�jutro.�Niech�pomyślność�nigdy

Państwa�nie�opuszcza,�a�wszelkie,�nawet�najskrytsze�
marzenia�doczekają�się�realizacji.

Wójt�Gminy�Radzanowo

wraz�z�pracownikami�Urzędu�Gminy

Przewodnicząca�Rady�Gminy

wraz�z�Radnymi

Piotr Jakubowski

http://ugradzanowo@plock.home.pl

